

TABLE OF CONTENTS

目 录

Recent Research Progress on the Quantum Chemistry Study of Metal Complexes with Anticancer Activity

(具有抗癌活性的金属配合物的量子化学研究进展)

X. Q. LIN, X. L. ZHANG, L. ZHANG, J. KANG, X. H. LI, W. M. SUN.....7

Study on the Relationship between the Purity of Horseradish Peroxidase and Efficacy on the Degradation of Benzaldehyde

(辣根过氧化物酶的纯度与降解苯甲醛效果关系的研究)

X. W. YAN, S. S. CHEN, R. SATHEESHKUMAR, X. H. LIU, W. L. WANG.....14

Optimization of Ultrasonic Assisted Extraction Process of Total Flavonoids from Pomegranate Peel

(常温浸提超声辅助石榴皮总黄酮的工艺优化)

Z. LIANG, B. J. TU, B. R. MU, Y. FAN, R. YU.....21

Density Functional Theory Calculation Aided Screening of SARS-CoV-2 RNA Polymerase Inhibitors

(新型冠状病毒(SARS-CoV-2) RNA 聚合酶抑制剂的密度泛函理论计算辅助筛选)

L. ZHANG, K. Y. PAN, X. L. ZHANG, W. M. SUN.....29

The Dual-Specificity Tyrosine Phosphorylation Regulated Kinase 1A and the Advances of Its Inhibitors

(双底物特异性酪氨酸磷酸化调节激酶 1A 及其抑制剂的研究进展)

Y. WANG, X. Z. JIAO.....38